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Delnice, 16. svibnja 2016. godine

Z A P I S N I K
sa 213. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 16. svibnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Katarina  Mihelčić,  zamjenica  gradonačelnika,
Gordana Piskač,  pročelnica  JUO,  Đulio Jusufi,  voditelj  Odsjeka za  proračun i  financije,  Nikolina
Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Davorka
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački
Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice,
Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,  Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice,
Mirna  Janeš,  voditeljica  Programa  pomoć  u  kući  i  osobni  asistenti,  Klaudija  Kumpar,  tajnica
gradonačelnika.

Izostanak su ispričali:  Zvezdana Jerković,  Alen Udovič  umjesto kojeg sjednici  prisustvuje
Davorin Klobučar, Petar Hrg.

PLANSKI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Danas se sastaje Odbor za financije koji će razmotriti točke koje idu na sjednicu Gradskog

vijeća:  Odluka  o  izvršavanju  proračuna  za  2015.  s  popratnim točkama,  te  Nalaz  revizije
učinkovitosti za upravljanje imovinom.

- Izrada ugovora za uredski materijal – toner i tintu.
- Plaćanje tekućih obveza – kredita, kamata, režijskih troškova u mogućnostima koje dopuste

prihodi.
- Usklađivanje kartica s poslovnim partnerima.
- Započet  će  aktivnosti  vezane  uz  provođenje  bagatelne  nabave  za  rasvjetu  i  ozvučenja

potrebnih za manifestacije u organizaciji Grada.
- Mjera  7.4.1  –  aktivnosti  vezane  uz  tržnicu  i  knjižnicu  i  prikupljanje  dokumentacije  za

otvaranje novih natječaja.
- Odgovor Reviziji o eksploataciji mineralnih sirovina. 
- Aktivnosti vezane za formiranje cijene za poduzetničke zone.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Prikupljanje dokumentacije koja će biti potrebna za natječaje koji će uskoro biti objavljeni.

Obavljen  je  sastanak  sa  zamjenicom  gradonačelnika  i  pročelnicom.  Za  sada  imamo
Troškovnik svih radova i opreme, glavni projekt. Nemamo građevnu dozvolu.

- Smjenski rad, pola radnog vremena provodi s korisnicima, a 4 sata tjedno s pripravnicom.
- E-nabava knjižne građe.
- Dvije radijske emisije.
- Napravljen je popis za otpis građe.



- Izrada Brošure o obilježavanju 140. godišnjice Knjižnice.
DAVORKA GRGURIĆ

- Za srijedu se, ukoliko vrijeme dozvoli, predviđa asfaltiranje prolaza u Supilovoj ulici.
- Nastavak aktivnosti  u  Frankopanskoj  ulici  i  Šetalištu  I.  G.  Kovačića.  Sastanci  i  dogovori

vezani za te aktivnosti održavaju se svake srijede.
- Pregled radova na odvodnom kanalu u Turkima.
- Pregled radova u Razlogama koje je izvodio HEP. Do sada su korektno napravili sve radove,

ispoštovali  dogovore.  Na  upit  gradonačelnika  da  li  su  riješili  imovinsko  pravne  odnose  i
ishodili suglasnosti za radove mijenjanja nosećih betonskih stupova, odgovara da kod izmjene
drvenih u betonske stupove vjerojatno ne rade suglasnost, kod novih stupova idu na dozvole.

- Obilazak terena u Krašićevici gdje se traži sanacija mjesnog vodovoda.
- Aktivnosti vezane uz vertikalnu i horizontalnu signalizaciju.
- Komunalni doprinos, naknade za nezakonito izgrađene zgrade, komunalna naknada i ovrhe.
- Prometno redarstvo s akcentom na Amerikansku ulicu četvrtkom.
- Drva na javnim površinama.
- Kontrola dnevnika rada „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Nastavak sanacije divljih deponija u Dedinu i Gustom Lazu.
- Izrada Odluke za potporu i poticaje u poduzetništvu.
- Izrada Izvješća sa „Zelene čistke“.
- Otvaranje ponuda za prijevoz pokojnika.
- Aktivnosti na Strategiji ukupnog razvoja Grada Delnica.
- Rad na Odluci za zaštitu malih životinja – usklađenje sa Zakonom o zaštiti životinja.
- Sastanak povjerenstva za dodjelu prostora udrugama.
- Registar imovine i upis u GIS.
- Izrada ugovora za električnu energiju.
- Prijava na javni poziv PGŽ za izgradnju elektroničke komunikacije.

NIKOLA MUVRIN
- Loše je vrijeme ali se ipak dosta toga odrađuje, naglasak ovoga tjedna je na košnji iako je

veliki dio već pokošen, a pokošena su i sva groblja. Da bi se olakšao i ubrzao rad košenja
nabavljena je još jedna kosilica.

- Zbog rekonstrukcije staze u parku dogovoreno je da se zasade cvjetne gredice udaljenije od
same staze, dok se one uz stazu neće saditi.

- Uređuju se, popravljaju, farbaju klupice u Parku.
- Održana je Skupština poduzeća na kojoj je usvojen Završni račun te izvješće  grobljima i

dimnjačarskoj službi.
- S TZ dogovoreno je uređenje ograde na vidikovcu Vodenjak.

MIRNA JANEŠ
- Zbog stalne kiše trava raste i ima jako puno košnje, a zbog hladnog vremena ima i puno posla

s  ogrjevnim drvom.  Iz  HZZZ još  uvijek nismo dobili  suglasnost,  te  u  ispomoć pozivamo
pomoćnog radnika iz Brod Moravica.

- Fakture za korisnike koji sami plaćaju uslugu pomoći u kući.
- Obilazak korisnika i provjera djelatnika u Općini Lokve, te sastanak s načelnikom Općine.
- Kod više korisnika potrebno je pojačati  uslugu jer se radi  o sve starijim, sve bolesnijim i

zahtjevnijim korisnicima. Centar za socijalnu skrb izlazi na teren i procjenjuje situaciju, neki
puta prihvati naše sugestije a neki puta ne. Problem je što oni ne poznaju toliko dobro te ljude
a donose odluku koliko puta tjedno im je potrebna pomoć gerontodomaćice ili  pomoćnog
radnika. Gradonačelnik navodi da treba voditi anamnezu o svakom korisniku što bi trebala biti
podloga situacije koju treba uvažavati, te predlaže da voditeljica inicira sastanak s nadležnima
na kojem će se razgovarati o toj problematici u korist štićenika. Mirna Janeš navodi da svaki
korisnik ima anamnezu liječnika, da se od ministarstva redovito dobivaju sredstva, te smatra
da tu ne bi trebalo biti problema.



DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Bile su 3 intervencije i to 2 prometne nesreće te uklanjanje drveća na cesti Crni Lug – Mrzla

Vodica.
- Pomoć vrtiću oko slaganja tendi.
- Pripreme za Županijsko takmičenje  vatrogasne mladeži  i  djece koje  će  se  5.  lipnja  2016.

godine održati u Delnicama.
- Vezanje cijevi.

DAVORIN KLOBUČAR
- Pripreme za Dječju olimpijadu, priprema stadiona, zaštita tribina.
- Intenzivno uređivanje objekata unutar financijskih mogućnosti.
- Komunikacija s Klubom Alfista – ljubitelja Alfa Romea na Petehovcu vezano uz međunarodni

susret na kojem se očekuje više od 100 sudionika, a dogodio bi se u lipnju.

GORDANA PISKAČ
- Sastanci vezani za radove na Supilovoj ulici, Frankopanskoj ulici i Šetalištu I. G. Kovačića.
- Aktivnosti  vezane  uz  početak  radova  u  Parku  kralja  Tomislava  (rušenje  stabala,  odabir

tlakovaca i sl.).
- Sastanak  s  komunalnim poduzećem na  temu  sustava  odvodnje  u  Kuželju  te  problema  s

plavljenjem crpne stanice.
- Obilazak uređaja za pročišćavanje kako bi se vidjelo u kojoj je fazi dovršetka radova.
- Analiza zakonskih odredbi vezano za poticaje poduzetnicima i mogućnost povoljne prodaje

zemljišta.
- Dogovor za prijavu na natječaj za EU sredstva – Mjera 7.4. Najavljena je objava u svibnju, te

je potrebno vidjeti što se može prijaviti.
- Potrebno je održati sjednice odbora prije sjednice Gradskog vijeća.
- Od  Konzervatorskog  odjela  još  nismo  dobili  očitovanje  vezano  uz  privremenu  zaštitu

„Šumarske škole“ zbog prijave za EU sredstva. 

NIKOLINA MUHVIĆ
- Priprema dokumentacije za Inspekciju zaštite i spašavanja koji sutra dolaze u nadzor.
- Izrada tabularnih izjava.
- Lektura materijala za sjednicu Gradskog vijeća i priprema za tisak.
- Obrada zahtjeva za stručno osposobljavanje za 4 osobe sa SSS.
- Izrada završnih akata za vježbenicu u pisarnici.
- Kontakt  s  Konzervatorskim odjelom u Rijeci  u svezi  zahtjeva za zaštitu zgrade i  prostora

gradske ljekarne, delničkog kajkavskog govora i delničkog uskršnjeg nadjeva.

Dovršeno u 8,30 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


